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Usvajanje Zapisnika sa XV. sjednice Općinskog vijeća 



 
OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA:021-05/18-01/07 

URBROJ:2170-03-18-01-1 

 

 

Z A P I S N I K 
sa XV. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ĉavle odrţane 30. kolovoza 2018.godine 
 

 

 Sjednica se odrţava u prostorijama Općine Ĉavle – OPĆINSKA VIJEĆNICA, sa 

poĉetkom u 19,00 sati, a predsjedava joj predsjednik Općinskog vijeća Općine Ĉavle 

NORBERT MAVRINAC. 

 Prisutni: NORBERT MAVRINAC, SANDRA MOHORIĆ, RAJNA BROZNIĆ, 

DUŠKO MIĈETIĆ, MARKO ŢUVIĆ, ALJOŠA ŢEŢELIĆ,ALEN KNEŢEVIĆ, 

MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC, MARKO SOBOTINĈIĆ, MARIJANA 

KOŠĈIĆ, STANISLAV ŢEŢELIĆ, MARIJANA MAVRINAC, EDO ŢEŢELIĆ. 

Ostali prisutni: IVANA CVITAN POLIĆ, DEJAN LJUBOBRATOVIĆ, DOLORES BURIĆ, 

TAMARA KOVAĈIĆ RELJA. 

 Predsjedatelj utvrĊuje da sjednici prisustvuje 14 vijećnika pa će sve donijete odluke 

biti punovaljane. 

 U nastavku predsjedatelj ĉita prijedlog dnevnog reda te utvrĊuje da je jednoglasno 

usvojen slijedeći 

 

D n e v n i r e d: 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa XIV. sjednice Općinskog vijeća 

2. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje bjanko zaduţnice 

3. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Općinskog proraĉuna Općine Ĉavle za 

2018. godinu 

4. Polugodišnje Izvješće općinske naĉelnice za razdoblje od 1. sijeĉnja do 30. lipnja 

2018.godine 

5. Donošenje Odluke o II. izmjenama i dopunama: 

 a) Proraĉuna Općine Ĉavle za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu 

 b) Plana razvojnih Programa za 2018. godinu 

6. Donošenje Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba iz oblasti: 

 a) predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja za 2018. godinu 

 b) kulture za 2018. godinu 

 c) sporta za 2018. godinu 

 d) socijalne skrbi i zdravstva za 2018. godinu 
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7. Donošenje odluke o II. izmjenama i dopunama Programa: 

 a) za odrţavanje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 b) gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 

 AKTUALNI SAT 
 

GORAN MAVRINAC:1. 25 godina unazad prostorije Općine Ĉavle imale su otvorena 

vrata za sve svoje mještane neovisno o uredovnom radnom vremenu za primanje 

stranaka kako bi se izašlo u susret svim mještanima i inim posjetiocima Općine Ĉavle 

koji nisu u mogućnosti zbog radnih obaveza doći u općinske prostorije u propisanom 

vremenu za primanje stranaka.Zadnja dva mjeseca vrata Općine Ĉavle su zatvorena, te 

se otvaraju iskljuĉivo u uredovno radno vrijeme što je izazvalo popriliĉno negodovanje 

meĊu mještanima.Ne razumijevam zbog ĉega od jedanput općinska uprava postaje 

nedostupna, podsjećam Vas da bi općinska uprava trebala biti servis svih mještana te 

maksimalno izlaziti u susret svim mještanima obzirom da svi zaposlenici Općine Ĉavle 

primaju plaću koju kao porezni obveznici financiraju svi mještani Općine Ĉavle.Spram 

svega navedenog molim Vas oĉitovanje o navedenom u pisanom i usmenom obliku. 

 2. Gotovo tri mjeseca unazad rukovodstvo Djeĉjeg vrtića Ĉavlić odbilo je upisati 

našu sumještanku sa downom sidromom Eni Ĉargonja u nadolazeće pedagošku godinu 

2018/2019, nakon ĉega je uslijedila burna i opravdana reakcija njenih roditelja kao i 

svih mještana pa i šire koji su bili upoznati sa navedenim sluĉajem. 

 Mjesec i pol nakon uloţene pismene ţalbe i pritiska roditelja navedene 

sumještanke na adresu Djeĉjeg vrtića Ĉavlić najprije usmeno na potom i pismeno 

dvadeset dana unatrag od strane ravnateljice djeĉjeg vrtića Josipe Hlaĉa donesena je 

odluka da će njihovo dijete ipak moći pohaĊati vrtić u nadolazećoj pedagoškoj godini. 

 Kao vijećnika Općinskog vijeća Općine Ĉavle zanima me jesmo li u proraĉunu 

osigurali dodatna sredstva za rad defektologa sa djecom koja spadaju u posebnu 

kategoriju poput navedene sumještanke jer ukoliko nismo navedena odluka biti će 

neprovediva. 

 U današnjem rebalansu proraĉuna u planu raspodjele sredstava za predškolski 

odgoj nisam isĉitao nikakvu promjenu odnosno povećanje rashoda za zaposlene po 

proraĉunskim korisnikom Djeĉji vrtić Ĉavlić. 

 Djeĉji vrtić Ĉavlić je u 100% vlasništvu Općine Ĉavle što znaĉi da smo kao 

dionici izvršne i predstavniĉke vlasti u Općini Ĉavle suodgovorni za bilo kakve 

devijacije i propuste poput navedenog sluĉaja. 

 TakoĊer molim i u prethodnom pitanju Vas za oĉitovanje o navedenom u 

pisanom i usmenom obliku. 

 

IVANA CVITAN POLIĆ:Na oba pitanja odgovor moţete dobiti pismeni ili usmeni. 

 

 Vijećnik se je izjasnio da ţeli pismeni odgovor. 

 

EDO ŢEŢELIĆ:1. Uoĉio sam da se kontejner za smeće za papir ne prazni redovito a to 

sam uoĉio i na drugim lokacijama.Zašto je to tako i da li se nešto moţe poduzeti? 

 2. Koji je razlog da semafor u Ĉavlima već duţi period ne radi kako treba već 

uĉestalo trepti ţuto svjetlo? 

Ivana Cvitan Polić:1.O tim  propustima  obavijestiti ćemo nadleţne sluţbe.Vas kao vijećnike i 

sve mještane upućujemo da nas o takvim i sliĉnim pojava na vrijeme obavijestite kako bi 

mogli i na vrijeme reagirati. 
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 2. Nadleţne sluţbe smo obavijestili o tome a dobili smo odgovor da trenutno nemaju 

rezervnim dijelova za popravak pa će to riješiti prvom prilikom. 

 

MARIJANA KOŠĈIĆ: Da li se vrše kakve pripreme na Platku pred nastupajuću novu 

skijašku sezonu? 

 2. Ima li kakvih novih momenata u rješavanju problematike funkcioniranja 

automotodroma Grobnik? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor):1. U tijeku je remont ţiĉara na Platku kako bi bile spremne za 

rad za novu sezonu.U tijeku je sanacija kod velikog doma na Platku a što se tiĉe malog doma 

u proraĉunu imamo osigurana sredstva i uskoro bi trebali krenuti radovi na sanaciji krova a i 

nadalje pokušavamo javljati se na natjeĉaje za sufinanciranje troškova sanacije malog doma. 

 2. Nedavno je promijenjen sastav uprave društva te su kancelarije preseljene na kat 

objekta dok će se u prostorima bivših kancelarija pristupiti ureĊenju boxova. 

 

STANISLAV ŢEŢELIĆ:1. Zašto zakupnik prostora BK Cernik daje u najam okolni 

prostor za rad trţnice i postavu štandova?TakoĊer napominjem da nije u redu da 

Općina na svojoj sluţbenoj facebook stranici vrši reklamu privatnog vlasnika OPG koji 

je taj dan vršio prodaju? 

 2. Zašto na stranicama KD Ĉavle nema telefonskog broja za prijavu kvara na 

javnoj rasvjeti već se isti upućuju na Energo? 

 

Ivana Cvitan Polić (odgovor):1. Ugovor o zakupu poslovnog prostora boćarije na Cerniku 

nema nikakve veze sa davanje u zakup okolnog prostora za postavu štandova već tu 

problematiku regulira sasvim drugi Ugovor koji je Općine sklopila sa zakupcem tog 

prostora.Istina da moţda tom prigodom nije trebalo staviti reklamu na stranicu općine no 

moram istaknuti da je sam rad trţnice na tom prostoru višekratno reklamiran kao prostor na 

kojem se ta djelatnost bilo koga moţe obavljati. 

 2. KD ĈAVLE nema nikakve veze sa prijavom kvara javne rasvjete već se ista moţe 

obaviti direktno na besplatan telefon tvrtke Energo d.o.o. kojoj su poslovi odrţavanja javne 

rasvjete povjereni temeljem provedenog natjeĉaja i sklopljenog ugovora. 

 

MARIJANA MAVRINAC:1. Koji je razlog da se unatoĉ dogradnji škole nastave neće 

obavljati u jednoj smjeni? 

 2. Na prostoru izmeĊu školske dvorane i vrtića odloţeno je smeće već duţe 

vrijeme, kada će se to riješiti? 

 

Ivana Cvitan Polić (odgovor):1.Namjera je bila de se dogradnjom škole ostvare uvjeti za 

jednosmjenski rad škole no to bi zahtijevalo izgradnju većeg broja uĉionica a u tom sluĉaju se 

je Ministarstvo oĉitovalo da tada nema osnove za sufinanciranje projekta od strane 

Ministarstva pa se iz tog razloga radove izvelo prema izmijenjenom projektu. 

 2. Dati ćemo nalog da se smeće oĉisti ĉim prije. 

 

ALJOŠA ŢEŢELIĆ:1. Da li je što uĉinjeno vezano na sanaciju stepeništa prema 

Bajĉevom selu? 

 2. Kakva je dinamika postavljanja led rasvjete na Općini Ĉavle? 

 

Ivana Cvitan Polić(odgovor):1. Stepenište je sanirano. 

 2. U tijeku je izrada projekta zamjene javne rasvjete sa led rasvjetom ĉija vrijednost 

radova je cca 3 miliona kuna, a kredit će se plaćati od uštede energije. 
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RAJNA BROZNIĆ:1. Da li su postavljene kamere za nadzor opravdale postavljanje i 

jesu li poluĉile kakve rezultate? 

 2. Kada će se sanirati stepenište prema velikom domu na Platku, zašto se je 

materijal od proširenja ceste za Platak bacao na suprotnu stranu ispod ceste, te dali se 

moţe sanirati teren na kojem je dijelom izgraĊena trim staza a narušeno je stanje staze 

za skijaško trĉanje? 

 

Ivana Cvitan Polić (odgovor) 1. Na podruĉju Općine Ĉavle ima više lokacija na kojima se 

povremeno dolaţe razni materijal i otpad.Kamere su postavljenje na više lokacija a te lokacije 

se vremenom mijenjaju.One su dale odreĊene rezultate a u tijeku su 4 postupka protiv osoba 

koje su prekršile komunalni red. 

 2. Stepenište će do sezone sanirati sam zakupac planinarskog doma.Što se tiĉe 

odlaganja materijala od proširenja ceste za Platak preispitati ćemo nadleţne u ŢUC-u, a za 

trim stazu ćemo uputiti pitanje GSC d.o.o. 

 

MIRKO VUKELIĆ:1. Kada se oĉekuje završetak radova na dogradnji škole? 

 2. Kakva je likvidnost raĉuna Općine nakon što je zapoĉelo vraćanja poreza 

mještanima po poreznim prijavama? 

 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Radovi su pri samom završetku i u narednom periodu će biti 

tehniĉki prijem (do kraja mjeseca). 

 2. Što se tiĉe dinamike povrata poreza sve ide svojim tokom a do sada smo izvršili 

povrat u visini od cca 1 milion kuna. 

 

SANDRA MOHORIĆ: 1. Koji je razlog da su materijali za vijeće skinuti sa web-a? 

 2. Mještani dijela naselja Cernik ulica Bani su sami pokušali intervenirati kod 

vlasnika koji drţi svinje u blizini stambenih objekata radi problema smrada koji se širi 

okolnim prostorom no bez uspjeha.Da li je što po tom pitanju poduzela i Općina? 

 

Norbert Mavrinac (odgovor): 1. Ubuduće više neće biti takvog sluĉaja. 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 2. Ĉinjenica je da takvih pojava ima na podruĉju Općine, no 

Odlukom o drţanju domaćih ţivotinja to nije izriĉito zabranjeno već je moguće intervenirati 

putem komunalnog redara i nadleţnih inspekcijskih sluţbi što ćemo u ovom sluĉaju i uĉiniti. 

 

Toĉka 1. 

Usvajanje Zapisnika sa XIV. sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog Zapisnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu po iznijetom prijedlogu, predsjedatelj 

utvrĊuje da je JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvaja se Zapisnika sa XIV.sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle odrţane 

24.srpnja 2018.godine. 

 

Toĉka 2. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje bjanko zaduţnice 
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 Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje bianco zaduţnice vijećnicima je 

dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: EDO ŢEŢELIĆ, 

GORAN MAVRINAC, STANISLAV ŢEŢELIĆ, RAJNA BROZNIĆ, SANDRA 

MOHORIĆ, MARKO ŢUVIĆ, ALJOŠA ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova 13 ZA, 1 SUZDRŢAN donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o davanju suglasnosti za potpisivanje bianco zaduţnice. 

 

Toĉka 3. 

Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Općinskog 

proraĉuna Općine Ĉavle za 2018. godinu 

 

 Polugodišnji izvještaj o izvršenju općinskog proraĉuna za 2018.godinu vijećnicima je 

dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje Tamara Kovaĉić Relja. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, MIRKO VUKELIĆ. 

 PREDSJEDATELJ UTVRĐUJE DA SJEDNICU NAPUŠTA MARKO 

SOBOTINĈIĆ, PA SADA SJEDNICI PRISUTVUJE 13 VIJEĆNIKA. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Općinskog proraĉuna Općine Ĉavle 

za 2018.godinu. 

 

Toĉka 4. 

Polugodišnje Izvješće općinske naĉelnice za razdoblje 

od 1. sijeĉnja do 30. lipnja 2018.godine 

 

 Izvješće općinske naĉelnice za razdoblje od 1.1.do 30.6.2018.godine vijećnicima je 

dostavljeno uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: MARIJANA 

MAVRINAC, MARIJANA KOŠĈIĆ, GORAN MAVRINAC, STANISLAV ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje Izvještaj na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova: 9 ZA, 4 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Izvještaj općinske naĉelnice za razdoblje 1.1. do 30.6.2018. godine. 
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Toĉka 5. 

Donošenje Odluke o II. izmjenama i dopunama: 

a) Proraĉuna Općine Ĉavle za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu 

b) Plana razvojnih Programa za 2018. godinu 

 

 Prijedlog II.izmjena i dopuna proraĉuna Općine Ĉavle za 2018.godinu i Plan razvojnih 

programa za 2018.godinu vijećnicima su dostavljeni uz materijal za sjednicu i u privitku su 

Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daju općinska naĉelnica i Tamara Kovaĉić Relja. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC, ALJOŠA ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog odluka na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 a) Donosi se Odluka o II.izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine Ĉavle za 

2018.godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu. 

 b) Plan razvojnih programa za 2018. godinu. 

 

Toĉka 6. 

Donošenje Odluke o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba iz oblasti: 

a) predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja za 2018. godinu 

b) kulture za 2018. godinu 

c) sporta za 2018. godinu 

d) socijalne skrbi i zdravstva za 2018. godinu 

 

 Prijedlozi Odluka o II.izmjenama i dopunama Programa javnih potreba za 

2018.godinu vijećnicima su dostavljeni uz materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daju općinska naĉelnica i Tamara Kovaĉić Relja. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, MARIJANA MAVRINAC, ALJOŠA ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluka na usvajanje.  

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o II. izmjenama i dopunama Programa javnih potreba iz 

oblasti: 

a) predškolskog odgoja, naobrazbe i obrazovanja za 2018. godinu 

b) kulture za 2018. godinu 

c) sporta za 2018. godinu 

d) socijalne skrbi i zdravstva za 2018. godinu 
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Toĉka 7. 

Donošenje odluke o II. izmjenama i dopunama Programa: 

a) za odrţavanje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

b) gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 

 Prijedlog Odluka o II. izmjenama i dopunama Programa odrţavanja i programa 

gradnje komunalne infrastrukture za 2018.godinu vijećnicima je dostavljen uz materijal za 

sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje Tamara Kovaĉić Relja. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: GORAN 

MAVRINAC, MARIJANA KOŠĈIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog odluka na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o II. izmjenama i dopunama Programa: 

a) za odrţavanje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

b) gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 

 

 

 ZAVRŠENO U 21,40 SATI. 

 

 

 

BILJEŢIO:       PREDSJEDNIK: 

Doris Miculinić      Norbert Mavrinac 
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